
 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι τα Γενικά Επιτελεία 
κατά τη διαδικασία των μεταθέσεων λαμβάνουν υπόψη τους τις προσωπικές και οικο-
γενειακές ανάγκες των στελεχών τους και εξαντλούν τα μέσα που προβλέπει ο νόμος 
ώστε να τους παρέχεται κάθε δυνατή διευκόλυνση. Παράλληλα, εξετάζουν όλες τις προ-
τάσεις που υποβάλλονται προς τη βελτίωση του ισχύοντος νομικού πλαισίου, σύμφωνα 
με τις επιχειρησιακές τους απαιτήσεις και τις λοιπές παραμέτρους που οφείλουν να 
λαμβάνουν υπόψη τους. 
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ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 
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Αθήνα, 26 Απριλίου 2024 
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ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 
  

ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 3908/21-03-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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